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El proppassat 12 d’abril el poble de les Coves va 
celebrar la festa de Sant Vicent. Una ermita plena 
de gom a gom va testimoniar, una vegada més, 
la popularitat en les nostres terres del patró de la 
Comunitat Valenciana.

Aquest any s’han vist novetats importants al voltant 
de la festa.

En primer lloc, cal esmentar que la festa començà a 
la plaça d’Espanya, ja que el Sr. Dávalos proposà un 
acte simbòlic de donació de la Sènia de l’Hort de la 
Font al poble de les Coves i tot un grapat de xiquets i 
xiquetes, ataviats amb la típica indumentària covarxina, 
acompanyats per regidors, van eixir des de la plaça 
duent aquells carrets amb cànters, rememorant 
quan a les Coves encara no teníem aigua corrent a 
les cases i havíem d’anar a buscar-la a les fonts del 
poble: de la Vila i de Company. I allí es van dirigir. A la 
replaceta de la font,  els xiquets van omplir els cànters 
i el Sr Dàvalos, en el seu discurs, va fer -com abans he 
dit- donació de forma simbòlica de la Sènia de l’Hort 
de la Font. Cal aclarir que repetisc això de simbòlica 
perquè, finalment, la Sènia no es donà al poble sinó a 
la Fundació del Sr Dávalos. Després, per tal d’agrair 
l’esforç dels xiquets, els va lliurar un sobre amb certa 
quantitat de diners.

A continuació, tothom es va dirigir cap a l’ermita de 
Sant Vicent.

Tots els anys repetisc i esmento el bon temps del 
dia de la festa, però enguany cal dir que la pluja va 
aparéixer, amb certa força, cap al final de la missa i 
tot just quan es disposava el berenaret. Per cert, el 
berenaret va consistir en coques malfetes (les majorales 
en van fer unes 22 o 23) i xocolate. Les reines i dames 
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van portar tota la menjussa a l’altar major on va ser 
beneïda pel mossén. 

Una altra novetat d’enguay ha estat que no hi ha 
hagut canvi de majorales. D’esta manera resulta que 
continuaran les mateixes persones per a la campanya 
2010-11. Este persones són les següents:

Adriana Ahís Villalonga.- 
Mari Carmen Barreda Villalonga.- 
Clara Albert Serret.- 
Teresa Serrano Escoín.- 
Rosa Elena Gimeno Boira.- 

El motiu de la continuïtat és que han assumit 
responsabilitats força importants i que requerixen 
continuar més temps com a majorals. D’acord amb 
les informacions proporcionades per Carme Barreda, 
el propi rector (Joan Molins) va ser qui els va proposar 
continuar. Entre les tasques a desenvolupar es troba 
la restauració de l’altar major i, posteriorment, de la 
cúpula. Tot i això, aprofitant que el compte corrent 
de Sant Vicent està sanejat, gràcies a donatius/
subvencions com el de Fundació Bancaixa (2.000 
euros), el Sr. Dàvalos (1.000 euros) i d’altres donacions. 
Ara mateix disposem d’uns 5.000 euros per poder 
afrontar les obres. 

En Francesc Chiva, d’Alcora, restaurador i 
conservador d’obres d’art, serà l’encarregat de dirigir 
les obres de restauració amb un pressupost d’uns 
20.300 euros. Com podem vore ens falten molts 
diners per tal de fer realitat eixe ambiciós projecte. A 
hores d’ara cada “soci” o col·laborador de Sant Vicent 
dóna només 4 euros a l’any. Els majorals demanen 
que qui puga, faça donatius superiors.


